
PROTOKÓŁ Nr III/2010 
 

z III sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 29 grudnia 2010 roku. 

 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej o godzinie 10
00

, a zakończyła się o 

godzinie 11
15

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji brało udział 14, co stanowi 93%. 

W sesji udział wzięło 7 pracowników urzędu gminy oraz 7 osób zainteresowanych obradami. 

 

Listy obecności w załączeniu do protokółu. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad III sesji Rady Gminy i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokółów z I i II sesji Rady Gminy. 

3. Podjęcie uchwał. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zakończenie obrad III sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

 

 

Ad1. 

Otwarcie obrad III sesji Rady Gminy i stwierdzenie quorum. 
 

 

III sesję Rady Gminy Zławieś Wielka otworzyła pani Małgorzata Kutnik – przewodnicząca 

Rady Gminy i na podstawie listy obecności stwierdziła, że jest wystarczająca liczba radnych 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie powitała radnego powiatowego pana Andrzeja Walczyńskiego, wójta, radnych. 

pracowników urzędu gminy, sołtysów i osoby zainteresowane obradami. 

Odczytała porządek obrad. 

Zapytała, czy są uwagi do przedstawionego porządku. 

 

Uwag nie było. 

 

 

Ad. 2 

Przyjęcie protokółu z I i II sesji Rady Gminy. 
 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poinformowała, że protokóły z sesji były zamieszczone na stronie internetowej urzędu gminy 

i znajdowały się do wglądu w biurze Rady Gminy. 

Zapytała, czy są uwagi do protokółów. 

 

Uwag nie było. 

 

Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem protokółu z I sesji Rady Gminy. 

 

Protokół z I sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 
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Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem protokółu z II sesji Rady Gminy. 

 

Protokół z II sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 

 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwał. 
 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Przypomniała, ze radni otrzymali projekty uchwał oprócz uchwały zmieniającej budżet 

gminy. 

Poprosiła skarbnika gminy o omówienie projektu uchwały. 

 

Justyna Skwarek – skarbnik gminy 

Odczytała uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy 

na 2010 rok. 

 

Przewodnicząca Rady gminy zapytała, czy ktoś ma uwagi lub pytania. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Interesuje go kwota 430 tysięcy na budowę sieci kanalizacyjnej. 

Zapytał, czy były nowe przyłącza. 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Odpowiedział, że jeżeli chodzi o budowę sieci wodociągowej i kanalizacyjnej  na terenie wsi 

Zławieś Wielka, Zławieś Mała, Skłudzewo, Rzęczkowo w trakcie wykonywania robót 

zaistniały sytuacje, które wymusiły na inwestorze wprowadzenie robót dodatkowych. 

Potwierdzone jest to protokółami konieczności wykonania robót dodatkowych, zatwierdzone 

przez inspektora nadzoru i przez wójta gminy. 

Najwięcej wydano na odwodnienie terenu w Złejwsi Wielkiej na odcinku od gospody w 

kierunku Pędzewa. Stosowane musiały być igłofiltry. Za odwodnienie to zapłacono 260 

tysięcy złotych. Dokumentacja dotycząca Rzęczkowa wykonana była w 2008 roku, a w 

między czasie nastąpiły podziały działek. W Złejwsi Małej przy ulicy Honorowych Dawców 

Krwi i okolicy powstało bardzo dużo działek. Przyłączenie ich kosztowało 52 tysiące złotych. 

59 tysięcy zapłacono za zadanie w Pędzewie w kierunku wału do pana Samsona. 

Wymieniono stare hydranty w Złejwsi Wielkiej i montowano zasuwy w kierunku Pędzewa. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Zapytała, czy w ramach tych pieniędzy zostało wykonanie zadanie połączenia Złejwsi i 

Pędzewa. 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Odpowiedział, że zostało zrealizowane. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady  Gminy 

Poprosiła o naprawę drogi do pana Samsona, nie można tam przejechać. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 
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Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

budżetu na 2010 rok. 

Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie  

Uchwałę Nr III/3/2010 

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu na 2010 rok 
 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o komentarz do projektu uchwały w sprawie trybu i 

sposobu powoływania i odwoływania członków Gminnego zespołu Interdyscyplinarnego w 

Złejwsi Wielkiej oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Aldona Michalska – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

Poinformowała, że przez przemoc w rodzinie należy rozumieć jako jednorazowe albo 

powtarzające się umyślne działanie lub zaniechanie naruszające prawa lub dobra 

osobiste osób najbliższych, w szczególności narażające te osoby na niebezpieczeństwo 

utraty życia lub zdrowia, naruszające ich godność, nietykalność cielesną, wolność — w tym 

seksualną, powodujące szkody na ich zdrowiu fizycznym lub psychicznym, a także 

wywołujące cierpienie i krzywdy moralne u osób dotkniętych przemocą. 

Ustawa o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie w znowelizowanym brzmieniu obowiązuje 

od 1 sierpnia 2010r. 
Zgodnie z art. 6 ust.2 pkt. 4 ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie do zadań własnych gminy 

należy w szczególności tworzenie gminnego systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie w tym 

1.opracowanie i realizacja gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie, 

2.prowadzenie poradnictwa i interwencji w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie w 

szczególności poprzez działania edukacyjne służące wzmocnieniu opiekuńczych i 

wychowawczych kompetencji rodziców w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie, 

3.zapewnienie osobom dotkniętym przemocą w rodzinie miejsc w ośrodkach wsparcia, 

4.tworzenie zespołów interdyscyplinarnych. 

Rada gminy określi w drodze uchwały, tryb i sposób powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania. 

Gminny program na służyć rozwojowi spójnego systemu przeciwdziałania przemocy, na 

podstawie wyspecjalizowanych zasobów instytucjonalnych i ludzkich, pomiędzy którymi 

istnieje relacja współpracy. System na  poziomie lokalnym stanowią pracownicy wszystkich 

instytucji z danego terenu zaangażowanych na rzecz pomocy, w których występuje przemoc. 

Podstawę tego procesu musi stanowić podejście interdyscyplinarne, zgodnie z którym 

wszelkie działania na rzecz pomocy rodzinie powinny być planowane i wdrażane przez 

specjalistów o różnych zawodach, będących przedstawicielami różnych instytucji 

i organizacji. Zasadnicze znaczenie ma tu fakt, że prawa powinna być zespołowa. 

Zespół interdyscyplinarny powołuje wójt. W skład tego zespołu będą wchodzić 

przedstawiciele : 

1. jednostek organizacyjnych pomocy społecznej. 

2. Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

3. policji, 

4. oświaty, 

5. kuratorzy sądowi, 

6. organizacji pozarządowych. 
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Do zadań zespołu interdyscyplinarnego należy : 

1. diagnozowanie przemocy w rodzinie, 

2. podejmowanie działań w środowisku zagrożonym przemocą w rodzinie, 

3. inicjowanie interwencji w środowisku dotkniętym przemocą_ w rodzinie, 

4. rozpowszechnianie informacji o instytucjach, osobach i. możliwościach udzielenia 

pomocy w środowisku lokalnym, 

5. inicjowanie działań w stosunku do osób stosujących przemoc w rodzinie. 

W tej chwili trwają prace nad :  

1.projektem Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie dla gminy Zławieś 

Wielka, 

2.mamy przygotowany projekt regulaminu organizacyjnego dla Gminnego Zespołu 

Interdyscyplinarnego, Do regulaminu będą załączniki : 

kwestionariusz zgłoszeniowy. 

Przed przystąpieniem do wykonywania czynności w zakresie realizacji określonych w 

ustawie zadań zespołu interdyscyplinarnego jak i grup roboczych — składają organowi 

powołującemu czyli wójtowi gminy oświadczenie ( treść „Oświadczam, że zachowam 

poufność informacji i danych, które uzyskałem przy realizacji zadań związanych z 

przeciwdziałaniem przemocy w rodzinie oraz, że znane mi są przepisy o odpowiedzialności 

karnej za udostępnienie danych osobowych lub umożliwienie do nich dostępu osobom 

nieuprawnionym". 

3. również  przygotowany jes t  projekt  porozumienia o  współpracy z  

Zespo łem  Interdyscyplinarnym ( porozumienie zawierał będzie wójt gminy z każdym 

przedstawicielem placówki — dyrektorami szkół, przedstawicielem Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, policji, służby zdrowia, sądu ) 

Zgodnie z art. 9a ust. 15 cytowanej ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie obliguje 

gminę do określenia w drodze uchwały trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania — 

podjęcie tej uchwały jest uzasadnione. 

Podjęcie uchwały powinno być pierwszym krokiem w procedurze tworzenia zespołu 

interdyscyplinarnego. 

 

 

Pytań nie było. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Odczytała projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Złejwsi Wielkiej oraz szczegółowych warunków 

jego funkcjonowania oraz do niej załącznik. 

Zapytała, kto jest za podjęciem. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 
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Uchwałę Nr III/4/2010 

w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Gminnego Zespołu 

                Interdyscyplinarnego w Złejwsi Wielkiej oraz szczegółowych warunków jego 

                funkcjonowania 

 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Myśli, że radni dokładnie się zapoznali z Gminnym Programem Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Innych Uzależnień. 

Dodała, że jest to program uchwalany co roku. 

Poprosiła o zadawanie pytań. 

 

Robert Borzęcki – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Załącznik do uchwały charakteryzuje nam gminę, wielkość, ilość mieszkańców, szacunkową 

ilość uczniów w szkołach, przedszkolach jak i dane związane z problemem alkoholowym. 

Liczba osób uzależnionych od alkoholu w gminie to 372 osoby, liczba nadużywających  

alkohol to 1489 osób, liczba współuzależnionych 4466 osób. 

Zapytał skąd się biorą takie dane. Jakie są definicje słów uzależnienie od alkoholu, a 

nadużywanie alkoholu. 

 

Aldona Michalska – kierownik GOPS 

Poinformowała, że wszystkie dane dotyczące alkoholu wyliczone są na podstawie algorytmu. 

Jest to wzorzec obliczania zlecany przez pełnomocnika urzędu wojewódzkiego. 

 

Robert Borzęcki – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Z tego wychodzi, że od razu zakładamy, że 10% mieszkańców to alkoholicy, a 20% to osoby 

współuzależnione. 

Poprosił o podanie definicji nadużywania alkoholu, a uzależnienia od alkoholu.  

 

Aldona Michalska – kierownik GOPS 

Osoba uzależniona to taka, która była na konsultacji i mała stwierdzone uzależnienie od 

alkoholu, nadużywanie alkoholu jest zgłaszane na czyjś wniosek i taka osoba wzywana jest na 

komisję i kierowana na badania. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Myśli, że jest to problem, który trzeba będzie rozwiązać w przyszłości. 

 

Katarzyna Rezmer – radna 

Stwierdziła, że te dane nie mają nic wspólnego z rzeczywistością. 

 

Aldona Michalska – kierownik GOPS 

Odpowiedziała, że są to wyliczenia wg określonego wzoru, to szacunkowe dane. 

 

Krystyna Rezmer – radna 

Pani Kierownik mówiła, że prowadzona jest statystyka, kiedy ktoś zgłasza. 

 

Aldona Michalska – kierownik GOPS 

Tylko w przypadku kiedy przychodzą do komisji rozwiązywania problemów alkoholowych. 
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Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Stwierdziła, że można byłoby urzeczywistnić dane w załączniku. 

 

Aldona Michalska – kierownik GOPS 

Takie dane można przygotować przy okazji robienia sprawozdania, a to jest program na rok 

przyszły. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Problemowi  temu przyjrzy się odpowiednia komisja Rady Gminy i przekaże radnym bardziej 

rzetelne dane. Dane zawarte w załączniku powinny być oparte na wnioskach, które wpłynęły 

do GOPS-u. Po przeanalizowaniu danych następną uchwałą można zmienić załącznik, bo plan 

trzeba przyjąć na rok budżetowy i można go przyjąć bez załącznika.  

 

Jerzy Dudzic – radny 

Stwierdził, że w dalszej części załącznika przekazane są rzeczywiste dane, które występują na 

terenie gminy, liczby te są realne. 

 

Małgorzata Kutnik- przewodnicząca Rady Gminy  

Myśli, że dalsze dane podane są przez izbę wytrzeźwień, ale dane podane na początku można 

byłoby zmienić. Szacunki powinny być wykonane rzetelnie.  

Proponuje podjęcie uchwały tylko z załącznikiem 2. 

 

Piotr Pawlikowski – radny 

Zapytał jakie są zajęcia profilaktyczne i kto jest za nie odpowiedzialny. Ilu terapeutów jest 

zatrudnionych i jakie przysługują im wynagrodzenia. 

 

Aldona Michalska – kierownik GOPS 

Poinformował, że wymienione w załączniku szkoły funkcjonują już od iluś lat, doszła tylko 

szkoła w Czarnowie. W świetlicach zatrudnieni są nauczyciele na umowę zlecenie na okres 

roku szkolnego. Nauczyciele z danej szkoły zwracają się z wnioskiem o zatrudnienie w 

świetlicy terapeutycznej. Muszą oni przedstawić program terapeutyczny, który musi się 

wiązać z profilaktyką i plan budżetu jaki będzie potrzebny na utrzymanie świetlicy. 

 

Piotr Pawlikowski – radny 

Zapytał, czy to ktoś kontroluje. 

 

Aldona Michalska – kierownik GOPS 

Nauczyciele składają coroczne sprawozdanie ze swojej działalności.  

Poinformowała, że była kiedyś kontrola w Przysieku w sobotę wolna od pracy. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Zapytała, co by się stało, gdyby uchwalę tą odłożyć do następnej sesji. 

 

Anna Zdziubany – radca prawny 

Poinformowała, że najistotniejszą częścią tej uchwały jest budżet i żeby komisja mogła 

działać musi być uchwała. W ciągu roku mogą być robione zmiany do uchwały. Dobrze 

byłoby, żeby uchwała ta została podjęta. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 
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Zapytała, co się stanie gdyby uchwała ta została podjęta  np. 20 stycznia, czy to sparaliżuje 

pracę GOPS-u. 

 

Aldona Michalska – kierownik GOPS 

Poinformowała, że urząd wojewódzki zakwestionuje podjęcie tej uchwały bez załącznika, a 

poza tym świetlice w szkołach cały czas funkcjonują. 

Proponuje przegłosowanie tej uchwały w formie przedstawionej, a poprawienie jej w ciągu 

roku. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Proponuje dopracowanie programu i uchwalenie go w styczniu, budżet gminy też będzie 

uchwalany w styczniu. 

 

Justyna Skwarek – skarbnik gminy 

Poinformowała, że jeżeli nie będzie podjęta uchwała, nie można wypłacać środków na 

utrzymanie świetlic. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Proponuje podjęcie uchwały tylko z załącznikiem mówiącym o budżecie. 

 

Anna Zdziubany – radca prawny 

Poinformowała, że każda uchwała sprawdzana jest przez biuro radców prawnych urzędu 

wojewódzkiego. Jeżeli nie będzie jakiegoś elementu w uchwale to ją uchylą. 

 

Marcin Kędzierski – radny 

Stwierdził, że właściwie w uchwale tej przeszkadza liczba 4466.Jeżeli wzięło się to z jakiegoś 

algorytmu, to co za różnica, budżet mamy taki jak jest na tą działalność i może lepiej 

uchwalić tą uchwałę bo to nic nie zmieni. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Odczytała projekt uchwały w sprawie Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Innych Uzależnień na rok 2011. 

Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie  

Uchwałę Nr III/5/2010 
w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

                  oraz Innych Uzależnień na rok 2011 
 

 

Ad.4 

Wolne wnioski i zapytania. 
 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Poinformowała, że chciałaby powołać komisję d/s opracowania zmian w statucie i prosić o 

wprowadzenie zmian na sesji w styczniu.  
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Została utworzona komisja d/s opracowania zmian w statucie gminy w następującym 

składzie: 

1. Krzysztof Rak, 

2. Henryk Lizak, 

3. Andrzej Pyzik, 

4. Jarosław Karczewski, 

5. Helena Przekwas. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że radni otrzymali kserokopię pism od 

wojewody, w których pisze co radnemu wolno, co nie. 

Tworzy się portal internetowy o pracy samorządów i prośba o wypełnienie rozdanej ankiety i 

zwrot do biura Rady Gminy , ponieważ będzie musiała być zrobiona zbiorówka, 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał, czy panu Smarzowi, byłemu wójtowi trzeba wypłacić za niewykorzystany urlop. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Poinformowała, że sprawa jest w trakcie załatwiania. Poprzedni wójt miał 72 dni 

niewykorzystanego urlopu wypoczynkowego. Trzeba będzie zapłacić. Pani radczyni napisze 

szersze uzasadnienie  do tej sprawy. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Stwierdził, że prawo wyraźnie mówi, że urlop z roku poprzedniego wykorzystuje się do 31 

marca, dotyczy to wszystkich pracujących. 

 

Anna Zdziubany  - radca prawny 

Poinformowała, że termin 31 marca jest terminem dla pracodawców i pracodawca powinien 

pilnować żeby ten termin był dotrzymany. Są stanowiska, na których urlop może się 

skumulować, ale nie powinien. Pracownik ma prawo, a pracodawca obowiązek dania urlopu 

w naturze. Ekwiwalent wypłaca się kiedy następuje rozwiązanie stosunku pracy lub 

wygaśnięcie. Za urlop wypłaca się trzy lata wstecz. 

 

Robert Borzęcki – radny 

Stwierdził, że t pracodawca ma obowiązek udzielenia urlopu. Jeżeli pracownik nie złożył 

akcesu, że wykorzystuje urlop w danym miesiącu powinien wyjaśnić dlaczego tego urlopu nie 

może wykorzystać i podać następny termin. 

 

Anna Zdziubany – radca prawny 

Obowiązek pracodawcy w tym przypadku pełni przewodniczący Rady Gminy, który nie ma 

żadnej umowy o pracę i trudno ten obowiązek wyegzekwować. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Stwierdziła, że będzie wyjaśnienie na piśmie w tej sprawie. 

 

Janusz Fifielski – mieszkaniec zainteresowany obradami 

Poinformował, że interesuje go kanalizacja w Pędzewie. 

Usłyszał dzisiaj wszystkie miejscowości tylko nie Pędzewo. Ówczesna opozycja wywalczyła, 

że Pędzewo znalazło się w planach. Otrzymał informacje ze starostwa powiatowego, że jest 

pozwolenie na budowę tej kanalizacji. W planach wieloletnich nagle kanalizacja ta zniknęła, a 
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do 2013 roku nie zauważył jej w planach wieloletnich. Zastanawia się, czy kanalizacja w 

Pędzewie będzie w przyszłym roku, czy nie. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Poinformowała, że zna ten problem. Udało się nam na ten cel wprowadzić 400 tysięcy do 

budżetu. Wiemy, że budżet ten to dzieło jednej osoby. Na początku przyszłego roku zostanie 

zweryfikowany. 

Nie było możliwości wykonania tego zadania z przyczyn niewiedzy wójta i pracowników, nie 

było opracowanej dokumentacji na podłączenie Pędzewa do kanalizacji. Jest to już 

sfinalizowana i jest możliwość podłączenia. 

 

Jan Surdyka – wójt 

Poinformował, że środki na ten cel są przeznaczone i zadanie zostanie zrealizowane w 

przyszłym roku. 

 

Janusz Kononiuk – mieszkaniec zainteresowany obradami 

Poprosił o wyszczególnianie podejmowanych uchwał w ogłoszeniu w internecie, ułatwi to 

mieszkańcom przyjście na sesję, bo będą zainteresowani danym zagadnieniem. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Poinformowała, że taka informacja będzie umieszczana. 

 

Teresa Balicka – radna 

Zapytała, czy zostało już coś zrobione w sprawie włączenia całego oświetlenia ulicznego w 

Rzęczkowie. 

 

Jan Syrdyka – wójt 

Poinformował, że od 2011 roku zostaną przeprowadzone działania w kierunku włączenia 

oświetlenia ulicznego. 

 

Mirosław Kostemski – sołtys sołectwa Zarośle Cienkie 

Zapytał, czy są środki na odśnieżanie, do tej pory rolnicy robili to we własnym zakresie. 

 

Jan Surdyka – wójt 

Poinformował, że podjął już pewne decyzje o zwiększeniu skuteczności  działania 

poszczególnych wykonawców odśnieżania. Środki na ten cel jeszcze są. Dysponujemy 

sprzętem własnym, sprzętem wynajętym od poszczególnych mieszkańców i firm. Jeżeli jest 

taka konieczność proszę przyjść z odpowiedzialnym pracownikiem i ustalimy odpłatność za 

odśnieżanie. 

 

Teresa Balicka – radna 

Podziękowała wójtowi za wykonane lodowisko dla dzieci w Rzęczkowie. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Podziękowała również za lodowisko w Złejwsi Wielkiej. 

 

Jarosław Karczewski – radny 

Stwierdził, że celowe byłoby odśnieżanie parkingu przy szkole w Czarnowie. 
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Janusz Fifielski – mieszkaniec zainteresowany obradami 

Zapytał, czy nie można byłoby rozstawić pojemników do segregacji śmieci w miejscowości 

Pędzewo. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy 

Jest to problem całej gminy, poza tym należy monitorować kto wywozi śmieci do lasu. 

 

 

Ponieważ nikt więcej nie zabrał głosu przewodnicząca zamknęła obrady III sesji Rady Gminy 

Zławieś Wielka. 

 

 

                                                                                               Przewodnicząca Rady Gminy 

 

 

                                                                                                     Małgorzata Kutnik 

 

Protokółowała: 

Mirosława Mycak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


